

**國立陽明交通大學國際資訊碩士班選修外系課程申請表**  
**NATIONAL YANG MING CHIAO TUNG UNIVERSITY**  
**International Graduate Program of College of Computer Science**  
**Accreditation of Courses Taken Outside of CS and ECE Colleges**

Date : YYYY/MM/DD

School Year 學年度		Semester Fall 學期		Student Name 姓名		Student Number 學號	
Course offered by 開課單位				Title of Course 課程名稱			
Instructor 授課教師				Course Number 當期課號		Credit 學分數	

**Permanent Course No.永久課號：**

Reason (請務必填寫原因)	
---------------------	--

**Signature**

Student :  
(學生簽名或蓋章)

Director of Program :  
(班主任簽名或蓋章)

Thesis Advisor :  
(指導教授簽名或蓋章)

本系(所)承認此門為選修科目；並將其\_\_學分納入畢業學分內。

Accredited by International Graduate Program of College of Computer Science, \_\_\_\_\_credits will be counted toward the student's Course Requirement for graduation.

**備註**

依國際資訊碩士班修業規章學分以及課程要求，本班學生自由選修課程至多 9 學分；自由選修課程包含各院系所開授之其他專業課程。如擬選修外校或外院所開的課程，應填具「外校或外院課程認定申請表」，並由指導教授簽名及班主任核定，始得承認並列入畢業學分。所填具申請表應於當學期開學加退選截止日期前向本班提出申請。

**Please note**

In accordance with the program's academic regulations, students complete a maximum of 9 credits for elective courses. The elective courses include a variety of professional courses from different departments. If students are considering enrolling in courses from institutions outside the College of Computer Science at NYCU, they must fill out the "Accreditation of courses taken outside of CS and ECE Colleges Form." This form requires the advisor's signature and must be approved by the program director before these courses can be recognized and counted towards your graduation credits. Make sure to submit the completed application to the office before the add/drop deadline for the current semester.